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JEGYZŐKÖNYV 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

rendes, nyilvános üléséről 

 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 

   Bicske, Hősök tere 4.  

 

Az ülés időpontja:  2023. szeptember 29. (péntek) 08.30 óra 

 

Az ülésen megjelent önkormányzati képviselők:  

 

Balázs Péter képviselő 

Bálint Istvánné polgármester 

Bárányos József képviselő 

Csonka István képviselő 

Csörgöl Ákos alpolgármester 

Dr. Bourgla Ossamah képviselő 

Dr. Lovasné Báder Katalin képviselő 

Horváth János Koppány képviselő 

Molnár Dániel képviselő 

Sulyokné Guba Judit képviselő 

 

Az ülésről hiányzó önkormányzati képviselők: 

 

Börcs Antal képviselő      igazoltan távol 

Németh Tibor képviselő      igazoltan távol 

 

Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek:  

 

Fritz Gábor  jegyző 

Vandlikné Lengyel Edit aljegyző 

Molnár Enikő Pénzügyi és Költségvetési Iroda vezetője 

Druzsin László Műszaki Iroda vezetője 

Schulman Izabella képviselő-testületi referens, jegyzőkönyv vezető 

Zsohár Melinda újságíró 

Szabó Gábor Fejér Vármegyei Kormányhivatal Bicskei Járási Hivatal 

hivatalvezetője 

Takács József Bicskei Egységes Művelődési Központ és Könyvtár 

intézményvezetője 

Bajcsai Tamás Bicske Városi Konyha intézményvezetője 

Patkóné Bátori Erzsébet Bicske Városi Óvoda intézményvezetője 

Járfás Judit Bicske Városi Óvoda Kakas tagóvoda vezetője 

Tóth Erzsébet Bicske Városi Óvoda intézményvezető helyettese 

Szoboszlai Enikő Bicskei Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. gazdasági 

vezetője 

Szabó Attila  Bicskei Gazdasági Szervezet intézményvezető helyettese 

Pénzes Veronika Sportlétesítmény és Szabadidőközpont Üzemeltető 

intézményvezető helyettese 

Szabó Ágnes Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ- Kapcsolat 

Központ intézményvezetője 
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Bálint Istvánné sok szeretettel és tisztelettel köszönt mindenkit a képviselő-testület 2023. 

szeptember 29. napján megtartásra kerülő rendes, nyilvános ülésén. Megállapítja, hogy a 

testület ülése szabályszerűen került összehívásra és 9 fővel határozatképesek. Börcs Antal és 

Németh Tibor munkahelyi elfoglaltság miatt nem tudnak megjelenni, Sulyokné Guba Judit 

képviselő asszony jelezte, hogy később érkezik. Megnyitja az ülést és a napirend elfogadására 

tesz javaslatot, aki ezzel egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 9 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

111/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

A 2023. szeptember 29. napi rendes, nyilvános ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2023. szeptember 29. napi rendes, nyilvános 

ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. A polgármester beszámolója a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Előterjesztő: polgármester 

 

2. Polgármester beszámolója a zárt ülésen hozott döntésekről 

Előterjesztő: polgármester 

 

3. Bicske Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének módosításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

4. 2023. évi téli igazgatási szünet elrendeléséről 

Előterjesztő: polgármester 

 

5. A Bicske Városi Óvoda alapító okiratának módosításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

6. A 2023/2024-es nevelési évben indítható óvodai csoportok számának 

meghatározásáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

7. A Bicske Városi Konyha alapító okiratának módosításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

8. Pályázat kiírása az Akácfa utca 1/B 3. ajtó alatti költségelvű lakás bérleti 

jogviszonyára 

Előterjesztő: polgármester 
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9. Pályázat kiírása az Akácfa utca 1/B 4. ajtó alatti költségelvű lakás bérleti 

jogviszonyára  

Előterjesztő: polgármester 

 

10. Képviselői bejelentések 

 

 

Határidő:  2023. szeptember 30. 

Felelős:  polgármester 

 

 

Bálint Istvánné a napirend előtti felszólalás lehetőségével élve, szeretné a testületet 

tájékoztatni arról, hogy a Bicske Város Önkormányzata csatlakozott a Bursa Hungarica 

felsőoktatási önkormányzati ösztöndíjpályázathoz. A pályázatok elbírálása az SZMSZ-ben 

meghatározottak alapján a Humánerőforrások Bizottság feladatkörét képezi. 

Továbbiakban tájékoztatásul elmondja, hogy két új közterületfelügyelő kolléga érkezett. 

 

8:30 Szabó Gábor hivatalvezető úr megérkezik az ülésre. 

 

1. Napirendi pont: A polgármester beszámolója a két ülés közötti időszak eseményeiről 

(127. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, ahogy a rendes testületi ülésen szokott lenni, a két ülés közötti 

időszak eseményeiről szóló beszámoló a képviselőtársaknak kiosztásra került. Megnyitja a 

napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti meg a szó. 

 

Balázs Péter képviselő a 4-es és 48-as pontokról szeretne tájékoztatást kérni. 

 

Dr. Lovasné Báder Katalin a 14-es pontról kér tájékoztatást. 

 

Molnár Dániel a 65-ös és a 71-es pontokról kér tájékoztatást. 

 

Bálint Istvánné egyéb kérdés hiányában válaszol a kérdésekre. 

 

4. Egyeztetés a V-Híd képviselőivel az IMCS kapcsán 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy folyamatos a kapcsolattartás a kivitelező céggel, bár nem 

önkormányzati beruházásról van szó, de fontosnak gondolja figyelemmel kísérni ezeket a 

beruházásokat is. Vannak olyan tevékenységek, amelyek nem kapcsolódtak a beruházáshoz, de 

ragaszkodott hozzá, hogy a lakosság védelme érdekében megtörténjenek. Az egyik ilyen a 

záporvíztározó elkerítése, a másik pedig a Szent István út azon járda része, amely a Bartók Kft.-

től a Nagyállomásig tart. 

 

14. Egyeztetés Pénzes Veronikával, a Bicskei Tanuszoda intézményvezető helyettesével 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy jelen állás szerint a jó gazdálkodásnak köszönhetően az 

uszodát télen nem tervezzük bezárni. 
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48. Bicskei Baleset-megelőzési bizottság éves ülése 

 

Bálint Istvánné tájékoztatja képviselő urat, hogy egy minden évben megrendezésre kerülő 

eseményről van szó, amelyet a Bicskei Rendőrkapitányság szervez. Meghívják a környék 

polgármestereit és elmondják a törvényi változásokat, illetve tapasztalatot cserélnek. 

 

65. Egyeztetés Tölgyesi Balázzsal, a Zöld Bicske Kft. ügyvezetőjével 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy komoly feladatok elé állította az új rendszer a 

hulladékgazdálkodással foglalkozó cégeket. Úgy látja, hogy ügyvezető úr megpróbál mindent 

maximálisan kihozni és a legnehezebb helyzetben is életben tartani a Zöld Bicske Kft.-t. Ami 

még elmondható, hogy a cégnek önálló szerződése van hulladékszállításra. 

 

71. Egyeztetés a MÁV-START Zrt. és a VOLÁNBUSZ Zrt. képviselőivel 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy a vasúti pályafelújítás következtében fennálló nehézségekből 

kifolyólag hétfőn kezdeményezett megbeszélést, tekintettel arra, hogy előző hét pénteken 

kapták meg az e-mait, hogy hétfőtől hogyan közlekednek majd a pótlóbuszok. Megkereste a 

bicskeieket, hogy aki szeretné küldje el javaslatait azzal kapcsolatban, hogy hogyan látná 

optimálisnak, ámde racionálisnak a közlekedést. Ígéretet kaptak arra a két cég vezetőitől, hogy 

az ésszerű kéréseket megvizsgálják és vélhetően a testületi ülés után véglegessé is fog válni az 

új menetrend, amelyben szerepelni fog a meglévő járatokon kívül 9 új járat. Azt még külön 

szeretné elmondani, hogy jót mosolygott azon a poszton, ahol azt írták, hogy a herceghalomi 

polgármester azonnal bérelt egy buszt, ami Herceghalomból Kelenföldig szállította az utasokat. 

Polgármesterként ő tudja, hogy a helyi közösségi közlekedés szolgáltatójának kiválasztása 

milyen szigorú eljárásjogi szabályokhoz kötött, a beszerzési eljárás lefolytatásának időigénye 

emiatt hosszadalmas. 

 

Molnár Dániel szeretné megköszönni a bicskei lakosságnak a rugalmasságot, valamint a MÁV 

és a Volánbusz Zrt. dolgozóinak is. Úgy gondolja, hogy egy elhamarkodott döntés született a 

Minisztériumban és az, hogy az önkormányzat nem kapott előzetesen információt az is mutatja, 

hogy mennyire volt az egész átgondolt. Örül, hogy megvalósult az egyeztetés és hogy lesz is 

eredménye. Kéri, hogy ne a szolgáltatók munkatársain és lehetőleg ne az önkormányzaton 

töltsék ki a haragot az utasok. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy ennek a havária helyzetnek nem is kellett volna megtörténni, 

hiszen a helyzet megoldására a MÁV Start Zrt.-nek több éve lett volna. A szolgáltatókat senki 

nem bántotta bicskei szinten, csak a polgármestert, akinek végképp semmi köze az egészhez, 

de mivel közfeladatot lát el így kötelessége elviselni ezt. 

Amennyiben nincs egyéb kérdés, kéri, aki a határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 9 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 
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Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

112/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

A polgármester beszámolója a két ülés közötti időszak eseményeiről 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester beszámolóját a két ülés közötti 

időszak eseményeiről megismerte, azt elfogadja. 

 

Határidő:  2023. szeptember 30. 

Felelős:  polgármester 

 

 

2. Napirendi pont: Polgármester beszámolója a zárt ülésen hozott döntésekről 

(126. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy a rendes képviselő-testületi ülések rendszeres napirendi pontja 

van előttük. Az előző testületi üléseken hozott zárt ülés határozatairól szól. Megnyitja a 

napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti meg a szó. Nem lát jelentkezőt. Kéri, aki a 

határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 9 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

113/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

Polgármester beszámolója a zárt ülésen hozott döntésekről 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a zárt ülésen hozott döntésekről szóló 

beszámolót megismerte, azt elfogadja. 

 

Határidő:  2023. szeptember 30. 

Felelős:  polgármester 

 

 

3. Napirendi pont: Bicske Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének 

módosításáról 

(121. sz. előterjesztés) 
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Bálint Istvánné elmondja, hogy a szokásos rendelet módosítását látják képviselőtársak maguk 

előtt. Az előirányzatok főösszegét 164 374 275,- Ft-tal növelik mind a kiadási, mind a bevételi 

oldalon. Az előirányzat módosításokról a táblázatot az előterjesztés mellékletében olvashatják. 

Az előterjesztést a Gazdálkodási Bizottság tárgyalta. Kéri elnök urat, tájékoztassa a testületet a 

döntésükről.  

 

Bárányos József elnök úr köszöni a szót. Elmondja, hogy a bizottság 3 igen 1 nem szavazattal 

támogatta a rendelet-tervezetet. 

 

Bálint Istvánné megnyitja a napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti meg a szó. 

 

Dr. Bourgla Ossamah jegyző úrtól kérdezi, hogy a rendelet elfogadásához minősített vagy 

egyszerű többség szükséges. 

 

Fritz Gábor válaszul elmondja, hogy mivel rendeletről van szó, minősített többség szükséges. 

 

Bálint Istvánné amennyiben nincs több kérdés, kéri, aki a rendelet-tervezetet elfogadja az 

jelezze. Aki nemmel szavaz. Aki tartózkodik. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 9 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 6 igen, 3 nem, 0 tartózkodás 

 

A napirendhez tartozó előterjesztés szerinti rendelet-tervezetet a képviselő-testület nem fogadta 

el. 

 
Bálint Istvánné megállapítja, hogy a képviselő testület nem tudott rendeletet alkotni. 

Megköszöni az ellenzéknek, hogy ebben a formában, így segíti a város működését. Nem tudja, 

hogy mi az a kivetni való, amit találtak a költségvetésben, de nyilván ők tudják. 

 

Fritz Gábor jegyző tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy lehetősége van arra, hogy 

hozzon egy olyan döntést, amely szerint újra tárgyalják a napirendet utolsóként, hátha addig 

képviselő asszony is megérkezik. 

 

Bálint Istvánné köszöni a tájékoztatást. Kéri ez esetben döntsenek arról, hogy visszahozzák a 

napirendet utolsó napirendi pontként. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 9 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

 

 

 

 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

114/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

Napirend sorrendjének megváltoztatására irányuló döntés 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bicske Város 

Önkormányzata 2023. évi költségvetésének módosításáról szóló előterjesztést utolsó napirendi 

pontként újra tárgyalja. 

Határidő:  2023. szeptember 30. 

Felelős:  polgármester 

 

 

Dr. Bourgla Ossamah képviselő elmondja, hogy nem azért nem szavazták meg mert 

kerékkötők akarnak lenni, hanem azért, mert nem értenek egyet a költségvetési rendeletben 

foglaltakkal. 

 

Bálint Istvánné kérdezi, hogy mivel nem értenek egyet. 

 

Dr. Bourgla Ossamah elmondja, hogy magával az egész rendelettel és az összes módosításával 

együtt nem értenek egyet. Nem az ő dolguk biztosítani a többséget. Azért tette fel a kérdést, 

hogy elhalasszák a szavazást mert úgy gondolta, hogy a kérdéséből egyértelmű lesz, hogy nem 

fogják megszavazni. Nem akadályozni akarták az önkormányzat működését. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy pont azt tették. Bezárja a napirend felett a vitát. Amennyiben 

Sulyokné Guba Judit megérkezik az ülés végéig akkor újra tárgyalják a költségvetést. 

 

 

4. Napirendi pont: 2023. évi téli igazgatási szünet elrendeléséről 

(122. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy a Kormány rendeletében 2023. december 27-től 2024. január 

1-jéig elrendelte a téli igazgatási szünetet. A Kormány döntéséhez igazodva javasolja, hogy a 

Bicskei Polgármesteri Hivatalban is ebben az időszakban legyen az igazgatási szünet. Az 

előterjesztést nem tárgyalta bizottság. Megnyitja a napirend felett a vitát. Nem lát jelentkezőt. 

Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 9 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 9 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

115/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

2023. évi téli igazgatási szünet elrendeléséről 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
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1. a 2023. évi téli igazgatási szünet elrendeléséről szóló 407/2023. (VIII.30.) Korm. 

rendelet 1. § (1) bekezdésében foglaltaknak megfelelően a Bicskei Polgármesteri 

Hivatalban 2023. december 27. napjától 2024. január 1. napjáig igazgatási szünetet 

rendel el, 

 

2. felkéri a jegyzőt, hogy az igazgatási szünet idejére a Bicskei Polgármesteri Hivatalban 

foglalkoztatottak részére az esedékessége évében ki nem adott szabadságot adja ki a 

folyamatos, zavartalan ügyintézés és feladatellátás igazgatási szünet időtartamára is 

kiterjedő biztosításával. 

 

Határidő:  2024. január 2. 

Felelős:  polgármester 

 

 

5. Napirendi pont: A Bicske Városi Óvoda alapító okiratának módosításáról 

(131. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy intézményvezető asszony tájékoztatta levelében arról, hogy a 

református óvoda indulását követően logikus módon a gyermeklétszám lecsökken a Bicske 

Városi Óvodában. A lecsökkent gyermeklétszám miatt irracionális gazdasági döntés a József 

Attila utcai tagóvoda épületének további használata. Ha a József Attila utcai épületbe járó ott 

maradó gyermekek miatt az épületet a képviselő-testület tovább üzemeltetné, rossz gazda 

gondosságával járna el, ráadásul nem vennék figyelembe a gyermekek érdekeit, hiszen a 

megmaradt gyermekeket kulturált, korszerű körülmények között el lehet látni a másik két 

telephelyen, a Kakas óvodában és a Szivárvány óvodában. 

Elmondja, hogy nagyon komoly háttérmunka folyt már a nyár folyamán a tekintetben, hogy mi 

az, ami várható a gyermekek elhelyezésével kapcsolatban. Amennyiben megengedik átadja a 

szót intézményvezető asszonynak, hogy tájékoztassa a testületet. 

 

Patkóné Bátori Erzsébet röviden tájékoztatja a képviselő-testületet. Elmondja, hogy már egy 

évvel korábban is hasonló helyzetben voltak, de akkor látták, hogy az épület állapota nem 

valószínű, hogy megengedi azt, hogy elinduljon az új óvoda. Ebben az évben egyértelműen 

látszott, hogy idén megfog nyitni a református óvoda, hiszen ahogyan lelkész úr említette 

korábban, már csak az engedélyekre vártak. Időközben megtörtént a leendő óvónők bemutatása 

is, tulajdonképpen megvolt minden okuk arra, hogy úgy készüljenek, hogy az óvoda megfog 

nyitni. A beiratkozáskor a szülők jelezték szándékukat a tekintetben, hogy hova szeretnék majd 

íratni a gyermekeket. Több tájékoztatót tartottak polgármester asszonnyal az ott lévő 

gyermekek szülei részére, azért, hogy ne legyen még nagyobb a bizonytalanság. Elmondja, 

hogy nyilván azt is tudja mindenki, hogy a József Attila utcai óvoda épülete milyen állapotban 

van.  

Az óvónők felmérése után látható volt, hogy nagyon lecsökkenne a gyermeklétszám. Ekkor 

kezdtek el beszélni arról polgármester asszonnyal, hogy 40 gyerekkel egy ekkora épületet nem 

lehet működtetni. Ugyanakkor a város másik két önkormányzati óvodájában pedig a férőhely 

engedte azt, hogy ezt a gyermek létszámot befogadják, sőt még ennél többet is.  

 

Bálint Istvánné köszöni intézményvezető asszonynak a tájékoztatást. Tájékoztatja Molnár 

Dániel képviselő urat, hogy ez az oka annak a történetnek. Nem érti, hogy miért kellett a múlt 

hét végén hergelni a bicskeieket, hogy nem tud arról, hogy az óvoda bezárásra kerül és hogy 

elég-e Bicskének két óvoda és hogy mi is lesz az épülettel. Elmondja, hogy Bicskének nem elég 

két óvoda, hanem 3 kell és az meg is van. Van egy református és van egy városi óvoda, ami két 

telephellyel működik. Javasolni tudja, hogy ilyen esetben nyugodtan keresse meg a 
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polgármestert és kérdezze meg, hogy hol tart ez az ügy. Elmondja, hogy nem ült ott képviselő 

úr 50 szülővel szemben, amikor arról kellett tájékoztatni őket, hogy nem tudják még mi lesz, 

de nem szeretnék, hogy a gyerekeikről szeptember elején keljen dönteni, hogy hova fognak 

tudni óvodába járni és melyik lesz az az óvoda, ahova őket befogadják. Az sem valós 

információ, hogy az egész óvodát el kellett helyezniük, hiszen 40 gyerekről van szó. A májusi 

beiratkozásnál is híre volt, hogy nem lehet már a József Attila utcai tagóvodába gyereket 

beíratni. A júliusi testületi ülésen Horváth János képviselőtársuk megkérdezte, hogy mit lehet 

tudni a református óvoda nyitásáról. Ekkor elmondta, hogy folynak a tárgyalások, elmondta, 

hogy félelmei vannak az indulással kapcsolatban és át kell gondolni, hogy mi lesz a József 

Attila utcai óvodának a sorsa. Vannak helyzetek amikor meg kell hozni egy racionális döntést 

és ez a mostani egy ilyen.  

 

9:04 Sulyokné Guba Judit képviselő asszony megérkezett. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy időközben megérkezett képviselő asszony is, így 10 fővel 

határozatképes a testület. Az előterjesztést nem tárgyalta bizottság. Megnyitja a napirend felett 

a vitát. Képviselőtársakat illeti meg a szó. 

 

Molnár Dániel elmondja, hogy igazán méltatlanra sikerült a mondanivalója. Nem érti a 

polgármesteri kirohanást ellene. Kéri mutassa meg, hogy mikor kaptak erről tájékoztatást, hogy 

bezárt az óvoda. 

 

Bálint Istvánné válaszul elmondja, hogy most. 

 

Molnár Dániel ez valóban így van, de nem most zárt be. Azt gondolja, hogy az őszinte 

tájékoztatás amire polgármester asszony rendszeresen hivatkozik az valahogy mindig csak a 

sikeres történeteknél történik meg. Ahol nem olyan jó a téma vagy politikailag nem néz ki jól, 

akkor hiába van a bicske.hu vagy a Bicske app vagy bármilyen fórum, nincs ott semmi. Hogyan 

lehetséges az, hogy az őszinte kommunikáció mindig csak addig tart, amíg jót kell elmondani. 

A posztjának annyi volt a lényege, hogy nem kaptak erről tájékoztatást. Azt gondolja, hogy ez 

egy nagyon szomorú helyzet, hogy családbarát kormányuk van, de óvoda felújításra nem tudnak 

pályázni. Ez az épület nem szeptember elsején került ilyen állapotba. Feltételezi polgármester 

asszonyról, hogy ha lett volna erre pályázati lehetőség akkor mindent megtett volna azért, hogy 

sikeresen pályázzanak, hogy fel legyen újítva az óvoda épülete és ne kelljen energetikai ügyekre 

hivatkozva bezárni az épületet. Úgy gondolja, hogy az önkormányzat ott követett el hibát, hogy 

nem volt transzparens sem a képviselők, sem a lakosság felé. A többi esetben nem az 

önkormányzatot vagy polgármester asszonyt találja hibásnak. Kérdezi, hogy mi lesz az épület 

sorsa, mire lehet számítani. Bár nem az előterjesztéshez tartozik, de évek óta komoly gond van 

a bölcsődei férőhelyek számával és nagyon tudná üdvözölni, ha ilyen típusú irányt venne az 

épület felújítása. 

 

Bálint Istvánné egy dolgot szeretne elsősorban megjegyezni, hogy az önkormányzat az az itt 

ülő 12 ember. Tehát ahogy az elején is működött a kommunikáció, jól megtudtak beszélni 

mindent, ugyanezt kellene folytatni. A családbarát kormány tekintetében egyetért, hiszen épült 

egy református óvoda a városban, tehát nem lett kevesebb az óvoda és ez egy nagyon fontos 

dolog. Pályázhattak volna felújításra, de gyerek nincs több, akit elhelyezzenek. Ezúton felkéri 

a képviselőtársakat, hogy tegyenek javaslatot arra vonatkozólag, hogy mit képzelnek el az 

épülettel, mire lehetne hasznosítani. Nem pályázik rá senki, nincs semmilyen megkeresés. 

 

Dr. Bourgla Ossamah kérdezi, hogy a határozati javaslat része lehetne-e, hogy az épület a 

város tulajdonát képezi és a várost hasznosítani is fogja, mert ha igen akkor ez egy módosító 

javaslat lenne. 
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Fritz Gábor elmondja, hogy nem lehet, hiszen alapító okirat módosításáról van szó. A Magyar 

Államkincstár nem kér többlet tartalmat. Az alapító okiratnak nem része a költségvetési 

intézmény telephelyéül szolgáló ingatlan jövőbeni tulajdonjogának alakulása és hasznosítása. 

A tartalom le van egyeztetve a Magyar Államkincstárral. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy az épület a város tulajdona és az is marad, de az alapító 

okiratba ezt nem kell külön beírni. 

 

Fritz Gábor elmondja, hogy a jegyzőkönyvbe rögzítve lesz, képviselő úr hozzászólása, ami 

közokirat. 

 

Dr. Bourgla Ossamah elmondja, hogy nem ért egyet azzal, hogy az épület állagára hivatkozva 

kerül bezárásra az óvoda, hiszen az rossz fényt vet a testület munkájára és az óvoda vezetőjére 

is. Mondják ki inkább, hogy azért kerül bezárásra mert nincs gyermek. 

 

Bálint Istvánné tájékoztatja doktor urat arról, hogy ez a valóság alapú kommunikáció. Az, 

hogy hogyan néz ki az épület, milyen állapotban van, egyértelmű. 

 

Bárányos József elmondja, hogy azért, mert az épület telephelyként nem funkcionál tovább, 

attól még a tulajdonjog nem változik. Továbbá nem arról van szó, hogy a két csoportnyi 

gyereket be kellett zsúfolni valahova, hiszen kényelmesen elférnek a Kakas tagóvodában szebb 

és jobb körülmények között. 

 

Molnár Dániel elmondja, tisztázásképpen, hogy ő nem óvoda, hanem tagóvoda bezárást írt.  

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy mielőtt behozták a testület elé az előterjesztést, megküldésre 

került észrevételezésre a Magyar Államkincstár részére. A felmerülő hiányosságok pótlásra 

kerültek és ennek megfelelően készült a határozati javaslat. Ha nem a jóváhagyott alapján 

hozzák meg a döntésüket, akkor még párszor tárgyalhatják a témát. Úgy gondolja, ahogyan 

jegyző úr már tájékoztatást nyújtott errő,l a jegyzőkönyv egy közokirat. Szerepel a 

jegyzőkönyvben, hogy nem kívánják eladni az épületet. Amennyiben nincs más jelentkező kéri, 

elsőként döntsenek az első határozati javaslatról az alapító okirat módosításáról. Aki támogatja 

az jelezze. Aki nem támogatja. Aki tartózkodik. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 9 igen, 0 nem, 1 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

116/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

 

A Bicske Városi Óvoda alapító okiratának módosításáról 
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Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

1. a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a továbbiakban: Nkt.) 84. § (5) 

bekezdésére hivatkozással elfogadja a Bicske Városi Óvoda alapító okiratának 

módosító okiratát a melléklet szerinti tartalommal, 

2. felhatalmazza a polgármestert az 1.) pont szerinti okirat aláírására, 

3. felkéri a polgármestert, hogy a Bicske Városi Óvoda alapító okiratának módosítását a 

Magyar Államkincstár Fejér Vármegyei Igazgatósága részére a módosítás törzskönyvi 

nyilvántartásban történő átvezetése érdekében küldje meg, 

4. felkéri a polgármestert, hogy az alapító okirat módosításának az információs 

önrendelkezési jogról és az információszabadságról szóló Nkt. rendelkezései szerinti 

közzétételéről gondoskodjon, 

5. felhatalmazza a polgármestert a Magyar Államkincstár észrevételeinek, 

hiánypótlásainak megfelelő Alapító Okirat módosítására és azzal összefüggésben 

szükséges valamennyi jognyilatkozat és kötelezettségvállalás megtételére. 

 

Határidő:  2023. 10. 31. 

Felelős: polgármester 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Bálint Istvánné kéri szavazzanak a második határozati javaslatról. Aki támogatja az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

117/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

A Bicske Városi Óvoda egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadásáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a továbbiakban: Nkt.) 84. § (5) 

bekezdésére hivatkozással elfogadja a Bicske Városi Óvoda egységes szerkezetű 

Alapító Okiratát a melléklet szerinti tartalommal,  

2. felhatalmazza a polgármestert melléklet szerinti okirat aláírására,  

3. felkéri a polgármestert, hogy Bicske Városi Óvoda egységes szerkezetű Alapító 

Okiratát – az alapító okiratot a Magyar Államkincstár Fejér Vármegyei Igazgatóság 

részére - a módosítás törzskönyvi nyilvántartásban történő átvezetése érdekében küldje 

meg, 

4. felkéri a polgármestert, hogy az egységes szerkezetű Alapító Okiratnak az információs 

önrendelkezési jogról és az információszabadságról szóló Nkt. rendelkezései szerinti 

közzétételéről gondoskodjon, 
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5. felhatalmazza a polgármestert a Magyar Államkincstár észrevételeinek, 

hiánypótlásainak megfelelő Alapító Okirat módosítására és azzal összefüggésben 

szükséges valamennyi jognyilatkozat és kötelezettségvállalás megtételére. 

 

Határidő:  2023. 10. 31. 

Felelős: polgármester 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

6. Napirendi pont: A 2023/2024-es nevelési évben indítható óvodai csoportok 

számának meghatározásáról 

(129. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy intézményvezető asszony levele alapján szükséges 

felülvizsgálni a Bicske Városi Óvodában indítható csoportok számát az előző előterjesztéshez 

illeszkedve. Ahogyan a határozati javaslatban is szerepel az Árpád utcai óvoda 5 csoporttal a 

Kakas tagóvoda 10 csoporttal működne. Az előterjesztést nem tárgyalta bizottság. Megnyitja a 

napirend felett a vitát. 

 

Molnár Dániel kérdezi, hogy azok a gyerekek, akik átmentek a Kakas tagóvodába azoknak a 

gyerekeknek és szüleinek jelent-e nehézséget közlekedés szempontjából, hogy nem a 

központba, hanem a kertvárosba kell menniük. 

 

Patkóné Bátori Erzsébet válaszul elmondja, hogy a szülők választottak, hogy melyik 

intézménybe szeretnék járatni a gyerekeiket. Tehát ha a másik óvoda volt közelebb akkor oda 

kérte a gyermekét hiszen ők tudják, hogy az utazást hogyan tudják megoldani. 

 

Bálint Istvánné amennyiben nincs több kérdés, kéri szavazzanak a határozati javaslatról. Aki 

egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

118/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

 

 

 

A 2023/2024-es nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározásáról 
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Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a  

 

2023/2024-es nevelési évben a Bicske Városi Óvodában indítható csoportok számát a 

következők szerint határozza meg: 

Bicske Városi Óvoda Árpád u.13:                                     5 csoport  

Bicske Városi Óvoda Kakas Tagóvodája                      10 csoport  

 
Határidő: 2023. szeptember 30. 

Felelős: polgármester 

 

 

Bálint Istvánné megköszöni az óvónők munkáját és hozzáállását. 

 

7. Napirendi pont: Az A Bicske Városi Konyha alapító okiratának módosításáról 

(132. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy intézményvezető úr kérte a képviselő-testülettől a Bicske 

Városi Konyha alapító okiratának aktualizálását. Az alapító okirat módosításának tervezetét 

informálisan a Magyar Államkincstár jóváhagyta, így kéri képviselőtársakat, hogy fogadják el 

a határozati javaslatban foglaltakat. Szintén két határozati javaslatról kell dönteni. Az 

előterjesztést nem tárgyalta bizottság. Megnyitja a napirend felett a vitát. Nem lát jelentkezőt. 

Kéri, aki az első határozati javaslatot elfogadja az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

119/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

A Bicske Városi Konyha alapító okiratának módosításáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

1. elfogadja a Bicske Városi Konyha alapító okiratának módosító okiratát a melléklet 

szerinti tartalommal, 

2. felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti okirat aláírására, 

3. felkéri a polgármestert, hogy a Bicske Városi Konyha alapító okiratának módosítását a 

Magyar Államkincstár Fejér Vármegyei Igazgatósága részére a módosítás törzskönyvi 

nyilvántartásban történő átvezetése érdekében küldje meg, 

4. felkéri a polgármestert, hogy az alapító okirat módosításának az információs 

önrendelkezési jogról és az információszabadságról szóló 2011. évi CXII. törvény 

rendelkezései szerinti közzétételéről gondoskodjon, 

5. felhatalmazza a polgármestert az 1-4. pontok végrehajtása érdekében szükséges 

valamennyi jognyilatkozat és kötelezettségvállalás megtételére. 
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Határidő:  2023. 09. 30. 

Felelős: polgármester 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Bálint Istvánné kéri, aki a kettes számú határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

120/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

A Bicske Városi Konyha egységes szerkezetű alapító okiratának elfogadásáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

1. elfogadja a Bicske Városi Konyha egységes szerkezetű Alapító Okiratát a melléklet 

szerinti tartalommal, 

2. felhatalmazza a polgármestert melléklet szerinti okirat aláírására, 

3. felkéri a polgármestert, hogy Bicske Városi Konyha egységes szerkezetű Alapító 

Okiratát a Magyar Államkincstár Fejér Vármegyei Igazgatóság részére - a módosítás 

törzskönyvi nyilvántartásban történő átvezetése érdekében - küldje meg, 

4. felkéri a polgármestert, hogy az egységes szerkezetű Alapító Okiratnak az információs 

önrendelkezési jogról és az információszabadságról szóló 2011. évi CXII. tv. 

rendelkezései szerinti közzétételéről gondoskodjon, 

5. felhatalmazza a polgármestert az 1-4. pontok végrehajtása érdekében szükséges 

valamennyi jognyilatkozat és kötelezettségvállalás megtételére. 

 

 

Határidő:  2023. 09. 30. 

Felelős: polgármester 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

8. Napirendi pont: Pályázat kiírása az Akácfa utca 1/B 3. ajtó alatti költségelvű lakás 

bérleti jogviszonyára 

(135. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy a jelenlegi lakó bérleti jogviszonya 2023. október 31. napjáig 

tart. Ezért a vonatkozó rendelet alapján szükséges pályázati felhívást közzé tenni. Az 
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előterjesztést nem tárgyalta bizottság. Megnyitja a napirend felett a vitát. Nem lát jelentkezőt. 

Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

121/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

Pályázat kiírása a Bicske, Akácfa u. 1/B 3. ajtó alatti költségelvű lakás bérleti 

jogviszonyára 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

1. az önkormányzat tulajdonában lévő Bicske, Akácfa u. 1/B 3. ajtó. alatti 55,59 m2 

alapterületű, költségelvű lakás határozott idejű, 3 éves időtartamú bérleti jogviszonyára 

– a határozat mellékletét képező pályázati kiírás szerint – nyílt pályázatot hirdet, 

2. a pályázati felhívását – a helyben szokásos módon – a város honlapján, ill. a 

polgármesteri hivatal hirdetőfalán jelenteti meg, 

3. felkéri a polgármestert, hogy a pályázati feltételeknek megfelelő jelentkezők közül 

tegyen javaslatot a bérlő személyére a képviselő-testület következő ülésére.  

Határidő: 2023. 09. 30. 

Felelős:  polgármester 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

9. Napirendi pont: Pályázat kiírása az Akácfa utca 1/B 4. ajtó alatti költségelvű lakás 

bérleti jogviszonyára 

(136. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné szintén egy Akácfa utcai ingatlanról van szó. A jelenlegi lakó bérleti 

jogviszonya 2023. október 31. napjáig tart. Ezért, a vonatkozó rendelet alapján szükséges 

pályázati felhívást közzé tenni. Az előterjesztést nem tárgyalta bizottság. Megnyitja a napirend 

felett a vitát, képviselőtársakat illeti meg a szó. Nem lát jelentkezőt. Kéri, aki a határozati 

javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
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A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

122/2023. (IX.29.) HATÁROZATA 

 

Pályázat kiírása a Bicske, Akácfa u. 1/B 4. ajtó alatti költségelvű lakás bérleti 

jogviszonyára 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

1. az önkormányzat tulajdonában lévő Bicske, Akácfa u. 1/B 4. ajtó. alatti 55,36 m2 

alapterületű, költségelvű lakás határozott idejű, 3 éves időtartamú bérleti jogviszonyára 

– a határozat mellékletét képező pályázati kiírás szerint – nyílt pályázatot hirdet, 

2. a pályázati felhívását – a helyben szokásos módon – a város honlapján, ill. a 

polgármesteri hivatal hirdetőfalán jelenteti meg, 

3. felkéri a polgármestert, hogy a pályázati feltételeknek megfelelő jelentkezők közül 

tegyen javaslatot a bérlő személyére a képviselő-testület következő ülésére.  

Határidő: 2023.09.30. 

Felelős:  polgármester 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

10. Napirendi pont: Bicske Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének 

módosításáról 

(121. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné mielőtt a képviselői bejelentésekre kerülne a sor, korábbi döntésüknek 

megfelelően ismét tárgyalják a költségvetési rendelet-tervezetet. Tájékoztatja képviselő 

asszonyt, hogy az elfogadáshoz minősített többség szükséges és mivel 6 fő szavazott igennel és 

3 nemmel így nem volt meg ez a többség. Kérdezi, hogy kíván-e hozzászólni. Miután nem, kéri, 

szavazzanak a rendelet-tervezet elfogadásáról. Aki támogatja az jelezze. Aki nemmel szavaz. 

Aki tartózkodik. 

 

 

 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 7 igen, 3 nem, 0 tartózkodás 
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Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 7 igen, 3 nem, 0 tartózkodás szavazattal a következő rendeletet hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzata Képviselő-testületének 15/2023. (IX.29.) önkormányzati 

rendelete 

 

Bicske Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Az aláírt rendelet és annak mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

Bálint Istvánné köszöni, hogy elfogadták a költségvetést, így úgy néz ki, hogy a Bajcsy-

Zsilinszky utcában mégis kezdetét tudja venni a beruházás. 

 

Molnár Dániel elmondja, hogy minden évben kérik a javaslataikat a költségvetési rendelet 

tervezésekor, de soha nem szokta viszont látni. Azért nem tudják támogatni a költségvetést, 

mert ők nem úgy osztanák el azt a pénzt és nem látják a javaslataikat befogadva a 

költségvetésbe. 

 

Bálint Istvánné azért nem szerepelnek a javaslataik a költségvetésben, mert nem jelölnek meg 

a kiadási oldalhoz forrást. 

 

10. Képviselői bejelentések 

 

Bálint Istvánné képviselőtársakat illeti meg a szó. 

 

Molnár Dániel kérdezi, hogy várható-e, hogy az, amiről korábban már sokat beszéltek, hogy a 

város közlekedési pontjait biztonságosabbá tegyék, azzal kapcsolatban történjen valami. 

 

Bálint Istvánné válaszul elmondja, hogy a rendőrséggel egy igen hosszú folyamat és 

egyeztetés volt. Aztán menet közben történt még több felvetés, amelyeket át kell beszélni 

ezáltal ismét újra kell tárgyalni az egészet.  

Az elhagyott autókra visszatérve elmondja, hogy a testületnek azzal kell számolni, hogy sok 

millió forintjába fog kerülni a városnak, ha nem találják meg az autók tulajdonosait. 

 

Molnár Dániel kérdezi, hogy a térfigyelő kamerák felvételeit nem lehetne használni. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy nincs jogosultságuk. 

 

Fritz Gábor felhívja képviselő úr figyelmét, hogy a roncs autókkal kapcsolatban osztott a 

hatáskör. A rendőrség a közterület felügyelet és a közút kezelője járhat el. A felelős őrzés 

szabályai szerint kell őrizni ezeket a begyűjtött roncsokat. Gazdaságilag mindenképp 

irracionális, de ha ez a testület döntése, akkor erre forrást is kell biztosítani. 
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Bálint Istvánné köszöni a konstruktív együttműködést. Ezúton köszönti Bicske Város 

Önkormányzata nevében az időseket az Idősek Világnapja alkalmából. Az ülést 9 óra 50 

perckor bezárja. Megkéri azokat a személyeket, akik nem jogosultak a zárt ülésen való 

részvételre, hogy hagyják el a termet. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Bálint Istvánné Fritz Gábor 

  polgármester jegyző 


